



شركة فنادق الخليج عمان المحدودة س.م.ع.ج.

GULF HOTELS (OMAN) COMPANY LIMITED (S.A.O.G.)

C.R. No. MQ 1059459

TAX CARD NO. 8063799

سجل تجاري م ق ١٠٥٩٤٥٩
رقم البطاقة الضريبية ٨٠٦٣٧٩٩

Date: 5th March 2025

After Compliments,

Subject: Invitation for MSX discussion session on audited financial results for the year ended 31st December 2024

Gulf Hotels (Oman) Company Limited SAOG would like to inform and invite investors and analysts to participate in the discussion session, which will be held on Monday, 10th March 2025 at 10 a m for one hour to present the audited financial results for the year ended 31st December 2024, which was disclosed on MSX website.

The session will be conducted via **Microsoft teams** and could be assessed through the link mentioned below:

[Click here to join the Meeting](#)

Meeting ID: 274 100 740 541

Passcode: wF6pV6Wd

التاريخ : 05 مارس 2025

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع / دعوة لجلسة نقاشية لعرض ومناقشة البيانات المالية المدققة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024م

تود شركة فنادق الخليج عمان المحدودة ش.م.ع.ج. بان تدعو المستثمرين والمحللين الماليين الى المشاركة بالجلسة النقاشية المزمع عقدها، وذلك بالتعاون مع بورصة مسقط بيوم الاثنين الموافق 10 مارس 2025م في تمام العاشرة صباحاً ولمدة ساعة واحدة وذلك لعرض البيانات المالية المدققة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024م والتي تم الافصاح عنها في موقع الالكتروني ببورصة مسقط.

سيتم عقد هذه الجلسة عبر برنامج الاتصال المرئي والمسموع **Microsoft teams** وذلك عن طريق الرابط التالي.

[أضغط هنا للانضمام إلى الاجتماع](#)

Meeting ID: 274 100 740 541

Passcode: wF6pV6Wd




يوجيش ماليا

مضابط الإفصاح الشركة و مستشير مجلس الإدارة

ض.ب: 1455، الرمز البريدي: 112 سلطنة عمان هاتف: 24660600 فاكس 24660600

P.O.Box: 1455, Ruwi, Postal code 112, Sultanate of Oman, Tel: (968) 24660660, Fax : (968) 24660600